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Skolebestyrelsesmøde 
Mandag den 25. september 2023 

Kl. 18.00 – 20.30 på personalerummet 
 

Medlemmer: Vivi Kattenhøj (formand), Casper Børsting Rasmussen, Kristina Steiniche Jørgensen, Maj-

Britt Haahr Andersen, Martin Plum Juul, Steen Larsen, Bente Frydendal Pedersen, Mikael Kiilerich, Britt 

Andersen, Mette Aagaard Kiilerich, Henning Busted, Britta Aagaard Knudsen, Mette Nygaard, elevrådet 

 

Afbud: Casper Børsting Rasmussen, Bente Frydendal, Mikael Kiilerich, Britt Andersen, Mette Aagaard 

Kiilerich, Mette Nygaard, elevrådet 
 

 

REFERAT 
(O) Orientering. (D) Drøftelse. (A) Afgørelse. 
 

1. Godkendelse af referat fra 

skolebestyrelsesmødet den 24. 

august 2023 (A) 

Godkendt uden kommentarer 

2. Aktionslisten (O) Intet nyt. 

3. Information (O) 

a. Nyt fra formanden 

b. Nyt fra kontoret  

c. Nyt fra skolen 

d. Nyt fra SFO 

Formanden: Intet nyt. 
Kontoret: Der er ansat ny teknisk 
servicemedhjælper, som starter d. 1/11. 
Fra SFO: Alt vedr. flytning af SFO forløber efter 
tidsplanen. Ros til pedellerne for stor indsats og 
Mette N. for en god procesledelse. 
Der blev foreslået et opslag med tegninger eller 
andet, så forældre og andre kan følge lidt med i 
processen, særligt i forhold til udearealer? 
Skolen: Temauge i uge 41 – Temaet er frit, så det 
bliver spændende at se, hvad de forskellige 
årgange kaster sig over.  

4. Fortsat medlemskab af Skole og 

forældre (A) 

Medlemskabet afmeldes. 

5. Rengøring (O) Teknisk serviceleder Thomas Krath er inviteret til at 
orientere om den nye kommunale 
rengøringsaftale. Se vedhæftede pp. 
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6. Udarbejdelse af høringssvar til det 

kommunale budgetforlig (A) 

Budgetforlig er tidligere udsendt som bilag.  
Martin udarbejder høringssvar til budgetforliget. 

7. Økonomi (O) Budgetopfølgning pr. 31. august samt 
investeringsplan er medsendt og blev 
gennemgået. Medsendt er endvidere særskilt 
overblik vedr. flytning af SFO. 
Bemærk, at der nu er nyt lydanlæg i hal B, som er 
erhvervet igennem et samarbejde med brugerne af 
hallen og med tilskud fra kultur- og fritidsudvalget. 
Ingen kommentarer i øvrigt. 

8. TEMA: Hyldgårdsskolens værdier (D) Vi har tidligere besluttet, at vi som et led i 
bestyrelsens genbesøg i skolens værdigrundlag, vil 
fastholde vores 3 værdier: Ansvar, respekt og 
omsorg. 
Der blev arbejdet med værdiordene, i forhold til 
konkrete eksempler fra forældreperspektiv.  
Kommunens børne- ungepolitik blev inddraget 
som inspiration. Vedhæftet som bilag. 
Gruppernes indspark blev indsamlet og 
opsummeres ved næste møde. 
Det blev nævnt som en ide at lave tegninger til 
værdiordene i stil med Børne- ungepolitikken. 
Politikken lægges på skolens hjemmeside. 

9. Eventuelt Tilføjelser til punktet vedr. SFO i januar. 

10. Punkter til kommende møder: 

 

Evaluering af SFO’en (januar): Hvad har flytningen 
betydet for børnenes trivsel? Hvordan sikrer vi, at 
der er fokus på alle børn i SFO’en? Hvordan er 
data i forhold til fremmøde og bemanding? 
Hvordan planlægges aktiviteter i de 2 afdelinger? 

 


